
YJ-8212-4 智能恆溫蒸濕機

SMART THERMOSTATIC STEAMING MACHINE

特點 Features：

1. 本機為熱風蒸氣兩用機，四站均可獨立選擇蒸氣熱風或者停止，可以根據需要任意組合不同工作模式

This machine is a hot-air steam dual-use machine, The four stations can independently select steam hot air or stop, and
   can be combined in different working modes as needed.
2. 熱風部分使用帶 SGS 認證的陶瓷發熱芯，獨立帶氣壓送風通道，節能高效

   The hot air part uses ceramic heating core with SGS certification, with independent air supply channel, energy saving
   and high efficiency.
3. 蒸氣部分使用納米石英管，發熱快速，能耗低，蒸氣量大

   The steam part uses nanoquartz tubes, fast heating, low energy consumption, large amount of steam.
4. 熱風及蒸氣工作均帶獨立封閉空間，最大限度減少熱能蒸氣能的消耗，比同類型機器節省電能 35％以上

   Both hot air and steam work are provided with independent enclosed spaces, which minimizes the consumption of
   thermal energy and steam energy, and saves more than 35% of electrical energy compared with the same type of
   machine.
5. 全封閉蒸氣水氣回收系統設計，多餘水氣回收循環利用，減少純淨水的消耗，大大降低工作空間濕度

   Fully-enclosed steam water vapor recovery system design, excess steam recovery and recycling, reducing the
   consumption of pure water and greatly reducing the humidity of the work space.
6. 使用觸摸屏加可編程及溫度模塊精確控制，方便操作，帶工作綠燈及非法操作紅燈報警，帶缺水蜂鳴器報警裝置

   Use touch screen plus programmable and temperature module for precise control, convenient operation, with working
   green light and illegal operation red light alarm, with water shortage buzzer alarm device.

技術參數 Technical Parameter：

型號 電 壓 冷水箱容量 功率 包裝尺寸 淨 重 毛 重

Model Voltage Capacity Power Packing size N.W. G.W.

YJ-8212-4 380 V 20 L 8 KW 1320 x 850 x 1760 MM 320 KG 360 KG


